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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 9122 din 14.05.2024 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 14 mai 2024 
 
 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,               
 Bună ziua, dragi colegi!   
 Doamnelor şi domnilor, vă mulțumesc că v-ați răpit din timp pentru a participa 
la această ședință destul de importantă pentru activitatea Consiliului Județean Sălaj.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 69 din 10.05.2024, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia prin 
intermediul platformei Zoom.    
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi on-line 27 consilieri, plus Președintele 
Consiliului Județean, absenţi fiind domnul Vincze Ioan, domnul Olar Nicolae și 
domnul Ardelean Cosmin-Vasile. 

* 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi :  
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

 
Cu 28 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

    1. Proiectul de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-
economici, actualizați, pentru proiectul „Reabilitare și modernizare drumuri din Țara 
Silvaniei”. 
         2. Diverse 

* 
                                          *       * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați, pentru proiectul 
„Reabilitare și modernizare drumuri din Țara Silvaniei”, o invit pe dna. consilier 
CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
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specialitate.     
 

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc. Țin să vă anunț că suntem în ultimele pregătiri pentru a putea 

semna contractul de finanțare, pe ceea ce înseamnă finanțarea drumurilor județene pe 
această sesiune 2021-2027. Sperăm să fie ultimul demers pe care îl întreprindem 
pentru a putea semna contractele de finanțare. Așa cum v-am anunțat, 3 drumuri sunt 
în lucru, unul dintre drumuri este contractat și vom preda amplasamentul în această 
lună, drumul 109P de la Halmășd la Camăr. Dacă aveți întrebări pe marginea acestui 
proiect? Vă rog să vă exprimați. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am eu o întrebare, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog,domnule Pop. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Bună ziua! Domnule Președinte, dacă doamna Ghilea este prezentă, ne poate 

informa dacă devizul general aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Sălaj 
nr.18/2024 trebuie modificat în sensul că la Capitolul 7 să fie cuprinse sume pentru 
cheltuieli aferentei marjei de buget, pentru că atunci, inițial, era cuprins 0. 

Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Bugetul a fost modificat în luna februarie pentru cheltuielile referitoare la 

marja de buget. Acum am făcut doar corelarea între deviz și indicatori. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Inițial la devizul din februarie, erau valori 0 la Cap. 7 în buget. 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Da, pentru că nu am trecut. Noi am făcut modificarea. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Nu este nevoie să se treacă? Asta am vrut să spun. Bine, mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte intervenții? Țin să vă anunț că suntem doar 27 de consilieri 

prezenți. 
Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, am și eu o intervenție. Eu cred că acest proiect trebuie 

votat și cred că o să fie nevoie de mai multă atenție la execuția lucrărilor, să nu 
ajungem în situația drumului 109 E, care știți că este deja degradat. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Este o greșeală, e interpretare de campanie, domnule Demle. Îmi pare rău să vă 

spun asta, nu este degradat, a apărut o fisură și este în garanție, după aia încă nu s-a 
predat total pentru că sunt anumite chestiuni care pot să apară datorită acelor 
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infiltrații care apar din diverse motive. Nu este degradat drumul. Vă rog să ne 
informați corect. 

Dl. DEMLE ALIN 
Nu, domnule Președinte, eu cred că s-a făcut în grabă, nu sunt specialist, dar 

cred că acolo era nevoie de niște piloni de susținere și nu se ajungea aici, asta este 
treaba constructorului, nu este neapărat vina dumneavoastră, dar la execuție trebuie să 
fim mai atenți la control. Bine, mulțumesc frumos. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Mulțumesc și eu domnule Demle, dacă sunt alte discuții, vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Mai am și eu o mică întrebare, tot pentru doamna director. Dacă a adus în 

discuție colegul meu DJ 109E, la această investiție au fost făcute ajustări, doamna 
Ghilea? 

Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Da, au fost făcute ajustări. 
Dl. PANIE SERGIU 
Puteți să ne spuneți și suma? 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Au fost făcute ajustări conform clauzelor contractuale, pe Ordonanța de 

Urgență nr. 64/2022. 
Dl. PANIE SERGIU 
O să vă rog să ne spuneți data viitoare cât au fost aceste ajustări? Vă rog 

frumos. Bine? 
Dna. GHILEA IOANA-LAVINIA 
Da. 
Dl. PANIE SERGIU 
Mulțumesc, eu nu mai am alte întrebări. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 28 voturi “pentru”, a fost adoptat Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici, actualizați, pentru proiectul 
„Reabilitare și modernizare drumuri din Țara Silvaniei”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 59 
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* 
                                                     *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. Diverse 
Dacă la diverse cineva are de ridicat vreo problemă, vă rog. 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Dacă puteți să preconizați data când va avea ședința la finalul lunii? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu pot să vă spun astăzi, o să mă consult cu aparatul de specialitate și o să 

venim în câteva zile cu răspunsul către dumneavoastră și cu o propunere. Dacă nu 
sunt alte luări de cuvânt, vă mulțumesc foarte mult pentru prezență și declar ședința 
de azi închisă. Vă mulțumesc, o zi frumoasă tuturor! Doamne ajută! 

 
 

 
   PREȘEDINTE, 

                      SECRETARUL GENERAL        
Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 

      
                          Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 
 

 


